
PROTOKÓŁ Nr 3/2022 

z odbytego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Adamów 
w dniu 18 sierpnia 2022 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 900 a zakończono o godz. 945 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot. Nr 1/ 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy Adamów 
2. Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady Gminy Adamów 
3. Pan Piotr Szmidt - Sekretarz Gminy Adamów 
4. Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy Adamów 
5. Pani Magdalena Galant - Pracownik Urzędu Gminy Adamów 

Porządek obrad 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 
2. Przyjęcie porządku obrad, 
3. Odczytanie petycji złożonej w dniu 01 sierpnia 2022 r. w sprawie Utworzenia Młodzieżowej 

Rady Gminy Adamów, 
4. Dyskusja w sprawie Utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy podczas wspólnego 

posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Adamów. 
5. Sporządzenie protokółu z posiedzenia, 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia; 

Ad.l. 
Pan Jacek Kuryło- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Adamów 
dokonał otwarcia posiedzenia i na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 3 członków 
Komisji obecnych jest 2, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności jej obrad, 
(lista obecności Zał. Nr 1) 
Ad.2. 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Adamów odczyt treść petycji 
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złożonej w dniu 01 sierpnia 2022 r w sprawie Utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Adamów, 

wraz z jej załącznikiem - propozycją Statutu Młodzieżowej Rady Gminy. 

Przewodniczący Jacek Kuryło objaśnił również zasady tworzenia i funkcjonowania Młodzieżowej 

Rady Gminy, wyboru jej członków, wyboru opiekuna Rady itp. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji wskazał, że zwołał posiedzenie, aby przed 

przystąpieniem do samego procesu kontroli petycji pod względem formalnym, tj. dokonania 

analizy, czy spełnia ona wymagania opisane w art. 4 ustawy o petycjach, zapoznać 

się z opinią poszczególnych Komisji Stałych Rady Gminy Adamów, czy w ich ocenie istnieje 

potrzeba utworzenia tego typu instytucji. 

Poszczególne Komisje wskazały, że młodzież z terenu gminy nigdy nie zgłaszała potrzeby 

utworzenia Młodzieżowej Rady. Z uwagi na powyższe w ocenie Komisji tego typu inicjatywa 

nie jest obecnie konieczna. Jednakże w chwili zgłoszenia wniosku przez zainteresowane środowiska 

z terenu gminy Adamów przedmiotowa inicjatywa zasługuje na rozpatrzenie. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Pan Jacek Kuryło 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Adamów zamkną jej trzecie 

posiedzenie w roku 2022. Podpisy Komisji. 

Ad.3. 

Ad.4. 

Komisja sporządziła protokółu z posiedzenia. 

Ad.5. 

Podpisy Komisji: 

2. 

3. 
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